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一、活动主题

中文辩论社第一次周常活动

二、活动背景

在大学校园里， 社团活动是丰富学生课余生活、 锻炼学生能力、 培养学生兴趣的重要途径。 新一届中文辩论社招新已经完成， 为了更好服务社团成员， 提高社团凝聚力和影响力，我们计划举办一次全员大会活动来建立起中辩社社员们的友谊。

三、活动目的

通过游戏的形式， 在轻松愉快的氛围中， 增进成员间的了解与默契， 让新成员更好地融入中辩大家庭， 增强社团的凝聚力。 进行破冰游戏， 希望可以以一种娱乐的方式 锻炼社员的的表达与逻辑能力希望在游戏的过程中，让成员们感受到中辩大家庭的温暖。 同时借此活动增强社员们的活动积极性， 扩大社团影响力，从而促进日后辩论活动的开展。

四、活动时间

2025 年 9 月 24 号周三 1 9：00一 21：00

五、活动地点

SB152
六、活动流程

1、社长及部长自我介绍

2、破冰游戏

3、管理层开会
七、人员分工 

	工作项目
	人员名单
	人数

	策划案撰写
	刘丰翼
	1

	场地布置
	朱婧玥
	1

	茶歇购买
	朱政睿
	1

	活动主持
	林秋硕
	1

	现场拍摄
	赵子豪
	1

	项目
	数量
	价格


八、资金预算

	项目
	数量
	价格

	山姆茶歇
	7
	595

	
	
	


9、 应急预案

1. 如在活动前出现不可抗因素导致活动推迟，社团管理层将立刻商定活动再次开展的时间，并尽快另行通知。
2. 参加活动的各部门和个人都应当服从现场处理组和物业工作人员所作出的决定和命令；活动安全事件涉及有关人员要积极做好对学生的安抚。
3. 控制进入活动区域的人员数量，保证活动现场的秩序和安全。
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I. Activity Theme
The First Weekly Regular Activity of the Chinese Debate Society
II. Activity Background
On university campuses, student club activities are an important way to enrich students' extracurricular lives, develop their abilities, and cultivate their interests. The recruitment for the new academic year of the Chinese Debate Society has been completed. To better serve the members of the society, enhance its cohesion and influence, we plan to organize a general member meeting activity to build friendships among the members of the Chinese Debate Society.
III. Activity Purpose
Through games, in a relaxed and enjoyable atmosphere, we aim to enhance mutual understanding and rapport among members, help new members integrate better into the Chinese Debate Society family, and strengthen the society's cohesion. Icebreaker games are designed to train members' expression and logical skills in an entertaining way. We hope that during the games, members will feel the warmth of the Chinese Debate Society family. At the same time, this activity aims to increase members' enthusiasm for participation, expand the society's influence, and thereby promote the development of future debate activities.
IV. Activity Time
Wednesday, September 24, 2025, 19:00–21:00
V. Activity Location
SB152
VI. Activity Process
1、Self-introductions by the Society President and Department Heads
2、Icebreaker Games
3、Management Meeting
VII. Personnel Division of Labor
	Task
	Name
	Number of People

	Proposal Writing
	Liu Fengyi
	1

	Venue Setup
	Zhu Jingyue
	1

	Refreshment Purchases
	Zhu Zhengrui
	1

	Activity Hosting
	Lin Qiushuo
	1


VIII. Budget
	Item
	Quantity
	Price (RMB)

	Sam's Refreshments
	7
	595


IX. Emergency Plan
1、If unforeseen circumstances cause the activity to be postponed before it takes place, the society's management will immediately discuss and determine a new time for the activity and notify members as soon as possible.
2、All departments and individuals participating in the activity must comply with the decisions and commands of the on-site handling team and property management staff. Personnel involved in activity safety incidents must actively work to reassure students.
3、Control the number of people entering the activity area to ensure order and safety at the activity venue.
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